
 Styremøte 30.05.24 

 Sak  48/24  Konstituering 
 Møteleder  : Erlend 
 Referent :  Anette 
 Permisjonssøknader  : Anna 
 Tilstede: Erlend, Anette S., Jan Robert, Thomas, Sondre, Anette B. og Vijitha 

 Sak 49/24  Godkjenninger 
 Innkalling og saksliste: 
 Godkjent 
 Referat fra sist møte 02.05.24: 
 Godkjent 

 Sak 50/24  Økonomi - Philip, Erlend og Anette 
 -  Resultat Januar - April 24 
 -  Resultatet er pr. 31.04.2024 417000,-, men ingen inntekter før i begynnelsen 

 av september. 
 -  Ferie 

 Det ble bestemt at uke 28,29 og 30 er ferie for alle ansatte, enstemmig 
 vedtatt av styret. 

 -  Likviditetsbudsjett 
 -  Fremover har vi likvide midler til å drifte ut 2025, men det må jobbes for å få 

 inn mer inntekter. 
 -  Utestående fra medlemmer: 

 -  Treningsavgifter vår 24 - 70’115 / 36 stk (betalt 500’931) 
 -  Medlemskontingenter 24 - 9’900 / 33 stk  (betalt 81’600) 

 -  Lån - avdrag 
 -  Må tas et møte med banken for å se om vi kan få en avtale om å betale 

 mindre ned per kvartal. 
 -  Godtgjørelse til Økonomi / DL 
 -  Philip har kommet med et ønske om en kompensasjon for å hjelpe med 

 økonomien på kr 4000 pr mnd. 
 Dette er enstemmig vedtatt av styret. 

 -  Anette har kommet med et ønske om en kompensasjon for daglig leder 
 stillingen på 10000 kr mnd i 11 mnd og i tillegg feriepenger. 
 Dette er enstemmig vedtatt av styret. 

 -  Erlend kompenseres med at han har treningsavgiften dekket på begge sine 
 barn. Dette er enstemmig vedtatt av styret. 

 -  Timer Viktor - Er det noen løsning på mer timer? 
 -  Timer hos Grimstad -  Jan 39t - Feb 39t - Mar 44t - Apr 34t 
 -  Timer hos VTIL -  Jan 78t - Feb 75t - Mar 83t - Apr 116t 
 -  Pr dags dato har vi ikke nok penger til å gå inn for flere timer fra 

 klubbens side. 
 -  Det må settes opp et møte med Viktor i forhold til hvordan dette kan 

 løses. Det må være helt klare forventninger fra begge parter. 
 -  Jan Robert tar en samtale for å høre litt hva som er aktuelt. 
 -  Styret tenker at vi kan klare å strekke oss opp til 22-25 timer ekstra 

 pr mnd for snitt jan-mars mot at vi har ekstra dugnad på apparatturn 
 siden. 



 Sak 51/24  Dugnad - Vijitha 
 -  Dugnad Vår 2024  - Utestående 55’650 / 55 stk (Betalt  171’720) 
 -  Dugnad Høst 2024  (del av treningsavgiften). 
 -  Det blir evt lagt opp til frivillig dugnad høsten 2024. 

 Sak 52/24  Arrangement -Anette og Anna 
 -  Treningsleir - Apparat 
 -  Det er laget budsjett og vi vil sitte igjen med ca 60000. Dette er øremerket 

 apparatturn. 
 -  Sommerturnskole - Bredde 
 -  Det vil komme en purring om dette neste uke. 
 -  Åpen hall 
 -  Det prates om etter semesterstart 

 Sak 53/24  Søknader/sponsor -Jan Robert / Thomas/ Sondre 
 -  Status. 
 -  Utstyret kommer i løpet av uke 24. 
 -  Vi fikk besøk av Glen Thomas for å snakke litt om løsninger i forhold til 

 sponsing. 
 -  Han har filmet og lager en videopresentasjon til distribusjon, for å få flere 

 sponsorer interessert. 
 -  Han håper han har presentasjonen klar innen juni. 
 -  Sponsorgruppen jobber videre med dette, sammen med Glen Thomas. 
 -  Ønsker at Glen Thomas kanskje kan bidra til å sende noe til Fevennen, han 

 ønsker å prøve å få dette til. 
 -  Snakker litt om bekledning i forhold til hva som publiseres. 
 -  Anette B. ser litt på reglementet. 
 -  Hva skal legges på nettsiden?? 
 -  Liten video. 

 Sak 54/24  Sportslig utvalg – Anette og Arild 
 Det er ingen meldte saker her nå. 

 Sak 55/24  Drift Hall- Erlend 
 -  De lekkasjene som er fikset ser ut til å holde 
 -  Dette er ordnet. 
 -  Dukket opp en ny lekkasje ved skrankene. 
 -  Erlend sender nye bilder til hallgruppen. 
 -  Nytt tak over porten - hvordan løser vi dette? 
 -  Erlend tar dette videre og snakker med snekkere. 

 Sak 56/24  Annet / Innkomne saker: 
 -  Nytt klubbtøy - status 
 -  XR vi snakker om dette videre i gruppa. 
 -  Anette snakker med Martine og Stina om diverse klær, og tar dette videre. 
 -  Informasjonsbrev sommer om høstsemesteret. 
 -  Dette skriver Anette S og Erlend, og sender til styret før publisering. 

 Sak 57/24  Dato for nytt styremøte - 
 -  Neste styremøte blir 29.08.2024 kl 1900-2100. 


